

# Nes JFF

---

Møtereferat  
06.03.2023

## Tidspunkt

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl. 18.00 den 06.03.2023 på Røde kors huset.  
Møteleder er Thorbjørn

## Til stede

Tor Dalevold (frem til kl. 18.50), Bjørnar Skaar, Thorbjørn Erntzen, Lillian Holden, Thomas Gundersen, Sverre Hamre, Kåre Peder Rasmushaugen, Grete Sandsmark og Irene Hagen

## Ikke til stede

Ove Corneliussen, Erling Brekke, John Håkonsrud og Mike Tony Bråten

## Godkjenning av innkalling og saksliste

Ingen kommentar til innkallingen. Bjørnar på plass på sitt første møte, han går inn som leder i fiskegruppa fra medio mai **Sakslisten er: 1.** Dato for gjennomgang av rutiner, systemer og tilganger, **2.** Gjennomgang av årshjul/plan, **3.** Plan for skytebaner 2023, **4.** Godkjenning av vedtektsendringer, **5.** Eventuelt

## Sak 08/23 Dato for gjennomgang av rutiner, systemer og tilganger

- Gjennomgang av Powerpoint til årsmøte ble gjennomgått.
- Valgliste gjennomgått og sjekket.

## Sak 09/23 Gjennomgang av årshjul/plan

- Thorbjørn presenterte masterflaket.
- *Styrets oppgaver i 2023*
- Det er enighet om at faste medlemmer av styret heretter på hvert styremøte, mens gruppeledere/vara møter på annethvert møte.
- *Tilskudd til aktiviteter*
- 15. mars er en viktig dato for søking av midler fra NJFF til ulike aktiviteter. Gruppene ser på sine aktiviteter, og vurderer behovet for å søke støtte. Thorbjørn har ansvar for å undersøke rundt støtte til aktiviteter for personer med innvandrerbakgrunn. Sverre undersøker ifht skyting, mens Grete og kvinnegruppa definerer hva det skal søkes på for kvinnegruppa.

## Sak 10/23 Plan for skytebaner 2023

- Thorbjørn og Irene tar ansvar for å kartlegge og ta en jobb med vedlikehold før åpning. Dette må skje ultimo mars. Åpning av bane skjer i midten av april.

# Nes JFF

---

## Sak 11/23 Godkjenning av vedtektsendringer

- Thorbjørn gikk gjennom forslagene til endring. Det var disse som også ble lagt fram for årsmøtet i februar. Denne, som nå er godkjent av styret, gjøres tilgjengelig og sendes ut til medlemmene av Ove. Medlemmene må få 14 dager på seg til å gi en eventuell tilbakemelding, før vi sender alt inn til endelig godkjenning.
- Årsmøtedokumenter og regnskap må også sendes ut etter styremøtet.

## Sak 12/23 Eventuelt

- Sverre fremmet ønske om brøyting av skytebanen. Ole Kristian tar kontakt med kommunen for å få dette gjort.
- Thorbjørn tok opp aktivalista. Utstyr som tilhører foreningen, bør oppbevares enten på skytebanen eller av tillitsvalgte/utvalgsmedlemmer.
- Det bør gjøres et framstøt for å få solgt/gitt vekk jubileumsbøkene. Alle oppfordres til å komme med kreative forslag for å få den ut fra bunkeren og inn i de tusen hjem.
- Nestleder: Det ble diskutert ulike forslag til medlemsmøter og årsmøte. Dette tar vi opp som en egen sak på et styremøte i løpet av våren.
- Jaktgruppa: Ikke noe spesielt å melde. Status feller ble redegjort for, ikke vært noe fangst nå.
- Kvinnegruppa: Grete har vært i kontakt med Tor Olav Dehli om lokkekurs. Venter på mail med prisoverslag og forslag til aktuelle datoer. Kurset er planlagt å være for begge kjønn. Det er også ønske om å ta en tur til Flå og skyte på simulator. Grete jobber videre med dette.
- Hagle: Har gjort en avtale med fylkesinstruktøren for hagle. Han kommer i slutten av april for å avholde instruktørkurs.

Møte hevet

Møtet ble hevet kl. 20.00 av møteleder Thorbjørn.

Referert av:

Lillian Holden